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SIF-urile ar trebui scutite de impozit precum băncile, după aplicarea IFRS

SIF-urile ar trebui să beneficieze de acelaşi tratament fiscal, în sensul scutirii
de impozit aşa cum s-a întâmplat cu băncile, după introducerea Standardelor
InternaŃionale de Contabilitate, a declarat joi, într-o conferinŃă de presă, Mihai
Fercală, preşedintele SIF 3 Transilvania, potrivit Agerpres.

Când băncile au trecut pe IFRS, sistemul bancar a fost scutit de a nu avea un
impact fiscal mare. Este foarte important ca şi SIF-urile să aibă aceleaşi
facilităŃi de care a beneficiat sistemul bancar din România. Tratamentul fiscal
aplicat sistemului bancar este foarte diferit faŃă de cel aplicat SIF-urilor. Dacă
băncile au fost scutite de impozit, atunci eu de ce trebuie să plătesc impozit
de 28 milioane de lei?', a afirmat Fercală la dezbaterea 'Impactul trecerii la
IFRS asupra SIF-urilor', organizată de Ziarul 'Bursa'.

Acesta a susŃinut, de asemenea, că SIF-urile care vor avea un audit dat cu
rezerve vor avea probleme.

'Dacă cineva nu confirmă foarte clar cum anume trebuie calculate activele pe
care le administrează un SIF, atunci ANAF-ul se va năpusti asupra celor 5
SIF-uri. ANAF trebuie să aducă bani la buget şi nu-l interesează de politicile
SIF-urilor. SIF-urile care vor ieşi cu audit dat cu rezerve asupra rezultatelor
vor avea probleme. Auditorul este obligat să explice rezerva dacă rezultatele
sunt însoŃite de aceasta', a subliniat preşedintele SIF Transilvania.


